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Protokoll årsmøte 2011.  
 

Årsmelding for Alvdal skytterlag 2011. 
 
 

Stormoen skytebane fredag 18. november kl.19.00. 
 
Sakliste:  
 

1. Åpning og konstituering 
2. Årsmelding for Alvdal skytterlag for 2011 
3. Årsmelding fra utvalgene 
4. Regnskap for 2011 

Styrets innstilling til vedtak: Det framlagte regnskap godkjennes.  
5. Kontingent for 2012 

- Styret innstiller på uendrete kontingentsatser 
6. Innkomne forslag 

a. Fra styret: 
Subsidiene for rekr./jr samt skyttere under 20 år økes til 1.80 kr /skudd og 
1.40/kule. 

7. Budsjett. Styrets forslag til vedtak: Det framlagte forslag til budsjett vedtas. 
8. Valg 
 
Vedlegg: Resultater 2011 

 
 

Årsmelding for Alvdal skytterlag 2011. 
 

1. Styret i 2009:  
Hans Sollid    11-12   leder, kasserer og en del sekr. 
Agnar Kveberg  11-12  nestleder  
Øyvind Randen   10-11   sekretær  
Gunnar Bråten   10-11  styremedlem 
Geir Inge Steien  10-11  styremedlem  
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Ingvar Brohaug s  11   som leder i ungdomsutvalget  
Varamann:  
Roar Steihaug   11  
 
Ungdomsutvalget:  
Ingvar Brohaug   11-12   leder  
Jan Erik Bjørn   11-12  
Tor Arne Reinertsen  10-11 
 
Kontakt skifelt:  
Hans Sollid    11  
 
Banekomite:  
Per Gunnar Haug   11-12   leder  
Per Westgård   10-11  
Arve Røsten    10-11  
 
Revisorer: Gert Nordtun og Ingar Moldstad  
 
Valgkomite:  
Sverre Trøan   09-10-11 -leder 
Karstein Skundberg  10-11-12 
Bjørn Olav Frank  11-12-13 
 
Ombudsmenn: Styret bemyndiger.  
 
Andre funksjoner i laget (ikke på valg):  
Sponsoransvarlig: Hans Sollid  
WEB-ansvarlig: Øyvind Randen  
Vaktmester Stormoen: Ingen spesielle utnevnt. Hans So0llid har delvis 
fungert.  
Kommunikasjon/elektronikk: Per Westgård  
Ammunisjonsforvalter: Hans Sollid 

 

2. Styrets virksomhet. 
Det er i perioden holdt 4 styremøter og behandlet 28 saker.  

3. Kurs/møter. 
Hans Sollid deltok i ombudsmøte i Vingelen lørdag 11. desember.  
 

4. Skytebanene: 

Stormoen skytebane.  
 

I år har vi gjennomført flere prosjekter. Vi har bygd inn skivene og økt høyden på 
vollen foran skivene på 100 m. Prosjektleder her var Geir Inge Steien. I tillegg har vi 
trukket kunstgras foran skivene på 100 m og inn i båsene på 100m og 200m og 
delvis foran skivene på 200m. I forbindelse med utleie til rockefestivalen Live-Stock 
har de bygd nytt gulv inne i frambygget på elgbanen uten omkostninger for oss. 
Foran frambygget er det lagt opp en standplass for finfelt. denne ble brukt for første 
gang under årets snøfrie Skurlagsstevne. 
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Kobberledningen for jordinga ved skytterhuset er ikke gravd ned.  
 

På feltbanen/lerduebanen har vi justert opp og senere ned de to ekstra voller på hhv 
50 og 70 m for bruk på jaktfelt. I tillegg er vollen bak 100m figurene utvidet. 
Standplassen er også utvidet slik at vi nå til sammen tåler lag med 10 skyttere på 
finfelt. Dette er gjort som en forberedelse til kommende vinters samlagsstevne i felt.   
Alvdal JFF fullført sitt prosjekt med overbygg over standplass lerduebane med div. el. 
installasjoner samt legging av kunstgras på standplass. Dette har vist seg å være til 
stor nytte for oss under stevner på feltbanen. I tillegg har Alvdal JFF bygd en flott 
gapahuk i tilknytning til dette anlegget.  Dette er en installasjon som ikke inngår i våre 
anleggsportefølge. 
Helt til slutt fikk vi malt dører og vinduer og omramminger på skytterhuset innvendig. 
 

 
Miniatyrbana på samfunnshuset: Det er ikke gjort noe spesielt der dette året. 
Overgang til elektronikk har dessverre blitt ett år forsinket. Vi må alltid ta høyde for at 
noen prosjekter ikke kan gjennomføres som planlagt ut fra disponibel tid hos de 
impliserte. Vi går inn for ferdigstillelse neste høst.   
 

5. Statistikk.  
Antall 30-skuddsskyttere   

2011 2010 2009 2008 2207 2006 2005 2004 2003 2002 2001 2000 

 446 615 558 544 563 265 231 258 262 322 317 

 
Klassevis fordeling i 2011 ( 2010 i parentes) 

1 2 3 4 5 V55 V65 V73 R ER JR Jeg 

(339) (18) (14) (7) (2) (3) (2) (09 (7) (11) (5) (0) 

 
Vi har registrert deltakelse fra Alvdal skytterlag av forskjellige 42 (53) skyttere på i alt 
99 (72) stevner inkl. egne skytinger. Det er registrert 343 (453) enkeltresultater.  
 

2011 2010 2009 2008 2007 2006 2005 2004 2003 2002 

343 453 615 558 544 563 561 580 725 748 

 
 
250.000 skudd for DFS i trening og konkurranser + oppskytinger/treninger 
 

6. Våpensituasjon.  
Takket være midler fra FRIFOND har vi kjøpt inn to nye Sauere 6.5 STR junior samt 
noe tilleggsutstyr, Geværene er etter søknad fordelt på to av våre 
rekrutteringsskyttere.  
 
7.     Elektronikk. 
Vi ser via våre regnskap tydeligere og tydeligere det forbruksmønster og det 
utgiftsnivå på drifting av elektronikken på skytebanen og elgbanen. Drifts- og 
investeringsmidlene på 100m tas også i år i sin helhet fra inntektene fra 
jegerprøver/treningsskyting. Dette finansieres i sin helhet via en felleskonto.  
 
Vi har endelig kommet i havn med arbeidet med å kunne overføre stevnene våre 
online på nettet. Det var på plass i løpet av banestevnet i mai. Dette var en historisk 
dag for Alvdal skytterlag. 
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7. Arrangement. 
 

1. Skurlagsstevnet felt lørdag 16. april med 148 deltagere. Stevnet vunnet av 
Gudbrand Moe, Lom&Sjåk med 36/16. Stevnet gikk i et vårvær uten like med 
bar bakke også oppover i lia. Dette gjorde at vi kuttet ut det beryktede 
langholdet. Vi brukte for første gang en ny standplasspå finfelten foran 
elgbanestandplassen. Dette ble godt mottatt av skytterne. Arr.messig gikk det 
prikkfritt på bar bakke for første gang i historien. 

2. Alvdalstevnet bane, 8.-9. mai med 172 (212) deltagere. Stevnet vunnet av 
med Mathias Mab, Lismarken med 345 p.  

3. Jaktfeltstevnet, lørdag 11. juni i samarbeid med Alvdal JFF. 75 deltagere. 
Stevnet gikk fint med et opplegg fra standplass på feltbanen som deltakerne 
likte.  

4. Veteransamlinger – bane. Vi har stått som arr. av ei veteransamling bane for 
Nord-Østerdal skyttersamlag. Vi har vært tre-fem veteraner som har møtt her 
til et sosialt fellesskap. 
 

Skytingens Dag ble ikke arr.  

8. Sportslig virksomhet  
Alvdølene har også denne sesongen gjort seg bemerket på skytebanen, sjøl om det 
har manglet litt på de sportslige topprestasjonene. Høydepunktet var kanskje under 
samlagsskytinga for veteraner på landsdelskretsstevnet på Lismarken der Hans (100 
med ni indre), Roar (99 med ni indre) og Karstein som ankermann (100 med seks 
indre) sammen med Iver Nymoen (100 med 8 indre) satte en rekord som det skal  bli 
vanskelig å slå.  
Under Landsskytterstevnet i Bodø hadde vi hele 16 skyttere på standplass. Med det 
var vi også i år sammen med Ø.Rendal det største laget fra Nord-Østerdal. Hans 
Sollid skjøt her 350 og ble nr. 4 på mesterskapet i kl. V65.   
I NM skogsløp med skyting under Landsskytterstevnet i Bodø var vi representert med 
hele 4 løpere, derav hele tre i kl. rekrutt. Ingvar ble nr. 6 i kl. A+B. 
Hans Sollid vant kl. V65 på NC-stevnet i Bjøllånes, det siste stevnet i Norgescupen 
før Landsskytterlaget samt NC-stevnet i Lånke. Roar Steihaug ble samlagsmester i 
V55 i både bane og 15M. 
 
Deltagelse i cup. 
Bjørnen-cup: Vi har deltatt med to lag. Førstelaget slo N.Land og fikk walk-over i i 
semifinalen. De stilte ikke lag i finalen, hvilket tyder på at det ikke er interesse stor 
nok for at vi melder på dette laget neste år.  Andrelaget slet lenge tappert, men måtte 
se seg slått av Bjørnen i semifinalen i C-cupen etter omskyting. Stor dramatikk i 
tussmørket! Erfaringen fra i år når det gjelder denne cupen tilsier at vi satser på ett 
lag neste år. Det eneste som fungerer er at dette er et tilbud for å dra de ikke aktive 
skytterne litt ut på skytebanen igjen.   
 
 

9. Sponsing 
Alle sponsorene fortsetter bortsett fra Malmlaft som har sluppet seg ned til å ha 
reklameplakat. Nå har de gått konk og bortfaller som plakatsponsor, men vi får 
forhåpentligvis avtale med det nye selskapet. 
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10. Hjemmesida www.alvdalskytterlag.no . 
Trafikken er imponerende stor og pr. 06.11.2011 har vi bokført 145 805 treff mot 146 
000 pr 08.11.2011, mot 113 000 treff pr. 25.10.09. 
 

11. Organisert trening/rekruttering. 
Det har vært lagt opp til organisert trening innendørs for rekrutteringsskytterne med 
meget godt frammøte. Vi henviser her til årsmeldinga fra ungdomsutvalget. For 
seniorene har det også i vinter og sommer vært et relativt beskjedent oppmøte. Dette 
tok seg opp utover mot Landsskytterstevnet.  
 

12. Stevnedeltakelse. 
Mange av våre skyttere er flinke til å reise ut på stevner. Flest bokførte stevner har 
Hans Sollid med 50 Liste over deltakelse på stevnet med resultater og pengepremier 
ble lagt ut på Alvdal-Tynset Sport i løpet av november samt publisert på nettet. 
Tallene viser en imponerende aktivitet med resultater fra 99 (70) stevner utenfor laget 
egne arr. Slår vi sammen alle enkeltstarter egne arr. kommer vi opp i 343 (453). På 
årets Landsskytterstevne i Bodø deltok hele 16 skyttere.  
 

13. Profilering. 
Ordningen med at t-shirts, gensere og jakkker selges direkte fra Alvdal-Tynset Sport 
uten omkostninger fra oss utover trykking av transfers fungerer fint. Ordninga med 
gratis T-shirts til nye medlemmer fortsetter. Det er mange som har skjerpet seg mht 
montering av merker på våpen, og bra er det. 

 
14. Utleievirksomhet/vaktmesterfunksjonene. 

Vi har leid ut banen til ett stort arrangement som ikke er knyttet opp mot 
skytesporten; Rockekonserten Live Stock 16.-18.07.11. Dette er det fjerde året på 
rad. Erfaringene er fortsatt positive. Oppslutningen om arr var rekordstort. Et par 
detaljer er blitt tatt inn i rutinene for arr. Slitasjen på anlegget er minimal.. 
 
Vi har ingen som formelt fungerer som vaktmester på skytterhuset. Dette er ønskelig. 
Badrani Digre er ansatt som renholder. Vi har i høst satt i gang med maling av alle 
dører og vinduer. 
Septikkummen mangler overfallsrør og går derfor full på tider, noe som kan utløse 
ekstra tømming. Dette er av de tiltak vi må ta tak i til neste sommer. 
 

15. Avslutning. 
Året som har gått har vært et normalår for Alvdal skytterlag.  
Vi fortsetter å kjøre med en ny ledelsesmodell med å slå sammen funksjonen som 
leder og kassere og i tillegg en stor del av sekretærfunksjonene inn under samme 
person. Dette er ressurskrevende for leder. Forutsetningen var å kunne fordele alle 
jobbene ellers utover på andre for å avlaste leder. Dette ble det gjort et forsøk på, 
men vi mangler fortsatt en del på å lykkes. Agnar Kveberg fungerer nå som 
forretningsfører, og det er vi meget godt fornøyde med. Han gjør en kjempejobb.   
Dessverre fikk vi et krasj på dataanlegget før påske og medfølgende trøbbel utover 
våren. Vi har mistet noen data for alltid.  
Vi fikk ikke opp igjen admin-programmet før i slutten av oktober, og det var noe sent i 
forhold til det som var ønskelig og ikke minst praktisk i forhold til frister. Vi tapte 
datafila med resultater og premier, noe som gjorde at vi måtte legge inn alle 
resultatene på nytt.  
Styret ser mulighetene og vil legge ekstra vekt på dette også i det kommende året.  
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Året som har gått har når alt kommer til alt vært et godt år sportslig for Alvdal 
skytterlag. Deltakelsen på stevner er fortsatt bra og lover godt for de kommende åra. 
Men vi savner flere aktive fra kl. 3-4, både på trening og ute på stevner. 
 
Det er derfor all grunn til å takke alle tillitsvalgte, sponsorer og ellers alle som har 
hjulpet oss i det året som har gått. 
 
 
Alvdal, 10.11.2011 
 
For styret 
 
Hans Sollid/s    
Leder/kasserer/delvis også sekretær  
 
 
Årsmelding for ungdomsutvalget 2011 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Ingvar Brohaug – leder 
Jan Erik Bjørn 
Tor Arne Reinertsen  
 
Trening innendørs og utendørs: 
Treninga startet opp igjen i november med trening på tirsdager for de yngre. I starten 
var den første gruppene forbeholdt skyteskolen. Vi gjennomførte også en intern 
serieskyting i vinter der alle skjøt en avsluttende 10-skudd, og 3 av 5 kvelder var 
tellende i sammendraget. Treninga fortsatte utendørs på 100m med 2 grupper, og 
gikk mer eller mindre sammenhengende utover våren og sommeren, med forholdsvis 
bra oppmøte noen ganger.  
 
Skyteskole: 
Også i år har vi hatt skyteskole som startet i november. Opplegg gikk over 5 kvelder. 
5 skyttere deltok, og hovedinstruktører har vært Ingvar og Tor Arne. Etter fullført 
skyteskole fikk disse et tilbud om å være med de ordinære treningsgruppene utover 
sesongen.  
 
Våpen: 
Vi søkte våren 2011 om støtte til innkjøp av 2 stk jr Sauer i kaliber 6,5 fra FriFond. Vi 
fikk støtte, og gjennomførte dette prosjektet.  Denne sesongen lånte laget ut disse 2 
våpnene, og i tillegg det lagsvåpnet som vi allerede har, til 3 rekrutter. Dette var 
vellykket siden alle våpnene ble godt brukt gjennom sesongen. Utleie av våpnene 
skal gjøres etter søknad til lagets leder før sesongen starter. Leder av laget og u. 
utvalgets leder avgjør hvem som skal få låne våpen. De som har lånt våpen en 
sesong skal ikke prioriteres hvis det er flere søknader. Interesse for skytingen og 
deltagelse på treninger innendørs gjennom vinteren vektlegges.  
 
Avslutning: 
Denne sesongen har det vært mange av de yngre som har deltatt på stevner, og 
fortsetter alle også neste år har vi troen på at vi fortsetter å markere oss i de yngre 
klassene på stevner i N-Østerdal, og kanskje også på de større stevnene utenfor vårt 
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distrikt. Denne sesongen har vi også gjort det bra resultatmessig, da først og fremst i 
klasse rekrutt.  
 
Neste år skal alle i klasse rekrutt skyte med kaliber .22 som skyttertinget har bestemt. 
Det blir spennende å se hvordan dette blir for de som er i denne klassen.  
 
Styret vil til slutt gratulere alle ungdomsskytterne med innsatsen i 2011, først og 
fremst i klasse rekrutt hvor Morten Reinertsen har hatt en flott sesong. Styret ønsker 
til sist lykke til med en ny begivenhetsrik sesong! 
 
Alvdal 05.11.11 
 
For ungdomsutvalget 
 
 
Ingvar Brohaug – leder 
 

 
Sak 8. Valg 
Valgt på forrige årsmøte: 
 

- Hans Sollid    11   leder  (2011-2012) .- enst. 
- Agnar Kveberg   11-12   styremedlem/forretningsfører – enst. 
- Øyvind Randen   10-11   møtesekretær – ikke på valg 
- Gunnar Bråten   11-12   styremedlem – gj.valg 
- Ingvar Brohaug   10-11   som leder i ungdomsutvalget –ikke på 

valg  
- Geir Inge Steien   10-11              styremedlem – ikke på valg 
  
- Roar Steihaug                        11                   varamann 

 
- Ungdomsutvalget:  
- Ingvar Brohaug   11-12   leder – gj.v 
- Jan Erik Bjørn   10-11    
- Jan Erik Reinertsen   11-12  Ny  

 
- Banekomite:  
- Per Gunnar Haug   11-12   leder gj.valg 
- Per Westgård               10-11  
- Arve Røsten    10-11  

 
- Revisorer: Gert Nordtun og Ingar Moldstad. 

 
- Valgkomite:  
 
- Sverre Trøan               10-11 - leder 
- Karstein Skundberg               10-11-12  
- Bjørn Olav Frank  11-12-13  

 
- Ombudsmenn: Styret bemyndiger.  


